
 
 
 
 

Van de fractie 

Vanuit een gezonde basis vernieuwen 
 
Peel en Maas heeft het huishoudboekje voor 2012 op orde. U merkt dat 
aan de belastingaanslag van de gemeente: die blijft ook volgend jaar even 
laag als dit jaar.  
 
Toch kunnen we blijven doen wat we belangrijk vinden, zoals het 
ondersteunen van verenigingen, het ondersteunen van de zwakkeren in de 
samenleving en het zorgen voor een schone en veilige woonomgeving. 
 
We zijn altijd zuinig geweest op het geld dat we met z’n allen bij elkaar 
brengen. Nu het economisch tegenzit, zien we daarvan de voordelen.  
Het CDA wil graag vasthouden aan die koers. Dat is broodnodig omdat 
vanuit het Rijk grote bezuinigingen op ons af komen en we de komende 
jaren ook de gevolgen van de vergrijzing zullen zien. 
 
Willen we in Peel en Maas lekker kunnen blijven wonen, werken en 
recreëren, dan is een behoudend financieel beleid niet voldoende. We 
zullen op zoek moeten naar vernieuwingen. Bijvoorbeeld: 

• Afvalinzameling is duur. Wat kunnen we veranderen om het goedkoper 
te maken? 

• Arbeid wordt flexibeler, ondernemers moeten sneller inspelen op 
ontwikkelingen. Hoe krijgen we de gemeentelijke regelgeving net zo 
flexibel? 

• Hoe kunnen we ondernemers stimuleren om mensen in dienst te 
nemen die nu een (bijstands)uitkering van de gemeente ontvangen?  

• We willen blijven investeren in de ontwikkeling van onze kinderen. 
Welke slimme combinaties tussen onderwijs, sport en cultuur kunnen 
we bedenken die ervoor zorgen dat het betaalbaar blijft? 

 
Deze gemeente barst van de creatieve, welwillende inwoners die graag 
een bijdrage willen leveren aan de eigen leefomgeving. Laten we gebruik 
maken van deze kracht in plaats van als gemeente het beter te willen 
weten. Samen sterker!  
 
 Fred Bongers 
 Fractievoorzitter 
 fam-bongers@home.nl 
 
 
 
 
 
Van het bestuur 

Discussie Mauro laat een kater bij mij na 
 
De afgelopen weken kan het niemand ontgaan zijn. Alle discussie in het 
nieuws over de Angolese jongen Mauro die de afgelopen 8 jaar is 
opgegroeid in het Limburgse Oostrum. Moet hij het land uit of mag hij 
blijven? Deze gebeurtenis heeft mij en vele anderen geraakt, ook gezien 
de vele mails en reacties die ik heb ontvangen van betrokken leden.  
 
Bij mij gingen er allerlei vragen door het hoofd: staan de regels centraal of 
de menselijke maat? 

INHOUD 
p.1 Vanuit een gezonde basis 

vernieuwen 
p.1 Discussie Mauro laat een kater 

bij mij na 
p.2 MBO-leerlingen krijgen 

reiskosten vergoed 
p.3 Verlenging starterslening voor 

woningen  
 

nr 11 – 21 november 2010 6 februari 2011 6 november 2011 6 november 2011 



 
Is dit een individueel geval of een concreet geval als resultaat van het huidige beleid gemaakt door “de mens”? Hoe 
verhoudt dit zich tot de kernwaarden van onze partij? En het meest natuurlijk: Wat overkomt Mauro, zijn broertje en 
zijn ouders die hem al die jaren liefdevol hebben opgevoed binnen hun gezin?  
 
Mauro kan blijven met studievisum 
Ik weet dat het CDA (o.a. Raymond Knops) zich heeft ingespannen om te kijken of Mauro in Nederland kon blijven, 
nog voordat hij in het nieuws kwam. Toen dat volgens de minister niet mogelijk bleek, is er vorige week een motie 
ingediend om een verblijf op basis van een studievisum mogelijk te maken. Door het gevonden compromis kan Mauro 
de aanvraag van een studievisum in Nederland afwachten en hoeft hij daarvoor niet naar zijn geboorteland Angola. 
Minister Leers moet hiervoor nog wel toestemming geven. 
 
85% CDA leden stemt voor resolutie op congres 
Afgelopen zaterdag waren vicevoorzitter Hans Lansbergen en ik aanwezig op het congres. Daar is de resolutie 
aangenomen met onderstaande strekking: 
 
“Het CDA-congres heeft opgeroepen tot een humaan beleid ten aanzien van alleenstaande, jonge vreemdelingen.   
Met deze resolutie spreken de CDA-leden zich uit over het asielbeleid in de toekomst. Dit gaat niet over een 
individueel geval. Hierover kan een CDA-congres namelijk geen uitspraak doen. De Tweede Kamerfractie heeft 
aangegeven aan de slag te gaan met de resolutie van het congres. Volgens de fractie is dit een helder signaal.” 
 
Hoewel er door onze leden een krachtig signaal is afgeven met deze resolutie, laat de hele discussie Mauro een kater 
bij mij na! 
 
 Mustafa Amhaouch 
 Voorzitter 
 mamhaouch@hotmail.com 

 
 
 

 
 
Vanuit de provincie 

MBO-leerlingen krijgen reiskosten vergoed 
 
In de vergadering van Provinciale Staten van 21 oktober 2011 is het voorstel aangenomen dat Limburgse MBO-
scholieren ook voor hun 18e nog met ingang van dit schooljaar een reiskostenvergoeding krijgen uitgekeerd. 
Voorwaarde is dat de scholieren een voltijd Beroeps Opleidende Leerweg volgen. 
 
Het College van Gedeputeerde Staten voert daarmee binnen een half jaar na de start van de coalitie de 
verkiezingsbelofte van het CDA uit die in het coalitieakkoord was opgenomen. Bovendien heeft de gedeputeerde op 
verzoek van het CDA bevestigd dat de regeling ook geldt voor scholieren die op een Belgische school zitten. Ook de 
vele leerlingen die bijvoorbeeld in Maaseik beroepsonderwijs volgen worden zo geholpen.  
 
Het ontbreken van een reiskostenregeling voor 16- en 17 jarige MBO-scholieren is al vele jaren een doorn in het oog. 
Waar vanaf 18 jaar een regeling is getroffen door middel van de OV-kaart voor studenten, kunnen de jongere MBO-
ers daar geen gebruik van maken. Omdat het middelbaar beroepsonderwijs vaak gespecialiseerde opleidingen betreft 
die maar op enkele plaatsen wordt gegeven, kunnen de reiskosten een behoorlijke belemmering zijn bij de keuze van 
de opleiding. Die belemmering wordt nu opgeheven.  
 
Zeker voor de MBO-leerlingen uit de plattelandsgebieden zoals Noord-Limburg, biedt deze regeling een belangrijke 
ondersteuning omdat zij sowieso vaak ver moeten reizen naar hun opleiding. Maar ook voor de scholieren uit de stad 
die vanwege hun specialisatie of hun schoolkeuze ver moeten reizen hebben we nu een oplossing. 
 
 John Verhoijsen 
 Lid Provinciale Staten 
 john@verhoijsen.nl 
 tel. 06-21 24 40 45 
 
 
 
 



 
Vanuit de provincie 

Verlenging starterslening voor woningen 
 
In de vergadering van Provinciale Staten van 21 oktober 2011 is het voorstel aangenomen om de startersregeling, 
voor nieuwkomers op de woningmarkt te verlengen. 
 
De (woning) markt zit nog steeds op slot. De crisis heeft nog steeds nadelig effect op de woningmarkt en op de 
bouwsector. Daarnaast is het voor starters moeilijker geworden toe te treden tot de Limburgse woningmarkt. 
CDA Limburg vindt dat het behouden en aantrekken van (jonge) inwoners zeer gewenst is. Bovendien bevordert de 
instroom van starters de doorstroming op de woningmarkt en vormt daarmee een sterke impuls ook voor de 
bouwsector. 
 
Naar mijn mening sluit de startersregeling goed aan bij de behoefte in de markt. De gemeente Peel en Maas heeft ook 
steeds gepleit voor voortzetting ervan. 
 
 John Verhoijsen 
 Lid Provinciale Staten 
 john@verhoijsen.nl 
 tel. 06-21 24 40 45 
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